
Školní fórum na další dobříšské škole 

Školní fóra na dobříšských školách jsou v plném proudu. Další fórum jsme nyní uspořádali 
také pro žáky Základní školy Dobříš, Lidická 384. Celé úterní dopoledne 18. března patřilo 
právě žákům této školy a i oni si měli možnost vyzkoušet tento projekt, spočívající ve zjišťování 
návrhů a potřeb k celkovému zlepšení školního prostředí.  Na konkrétní výsledek tohoto fóra 
ještě musíme počkat, neboť škola má k dispozici z rozpočtu města na realizaci jednoho nebo 
více menších návrhů 20.000 Kč. Rozhodovat se pak žáci budou mezi těmito návrhy: nové židle 
do učebny výpočetní techniky, posezení pro žáky do tříd – sedací vaky/sedačka, elektro 
stavebnice nebo zajištění just dance. Věříme, že žáci strávili příjemné dopoledne se svými 
spolužáky, prezentovali své nápady, ale také si zasoutěžili a pobavili se při kvízu, který pro ně 
město připravilo. Na závěr byla malá tombola, kdy si každý odnesl něco z propagačních 
předmětů města a snad mu tento malý dárek připomene dopoledne, které jsme s nimi prožili.  

Školní fórum se odehrálo za účasti místostarostky města Dobříše, Jindřišky Romby a 
zástupkyně ředitelky Zuzany Matějů, facilitátora NSZM Petra Hermanna, VHS Dobříš, spol. 
s r. o. a dalších pracovníků školy. Žáky přišel pozdravit také starosta města a ředitelka školy.  
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Akce se koná v rámci projektu Dobříš – Zdravé město a místní Agenda 21. 
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